



## Wijkraad Boxmeer Centrum

Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum

Datum: 12 augustus 2024

Aanvang: 19.30 uur

Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysselstraat 8, Boxmeer

Aanwezig: Harrie Flaton, Eric Maes, Dorien Schrijen, Nelly Verheijen, Koen Strik.

Bewoners: Marcel Limpens, Piet Taks, Anton Kocken, Tom Derks- van de Ven.

### 1. Opening.

Welkom, en een speciaal welkom aan enkele bewoners die deze keer een deel van de vergadering bijwonen om enkele problemen in de wijk te bespreken.

### 2. Extra ingelast agendapunt.

We hebben een aantal bewoners uitgenodigd om hen de gelegenheid te bieden aan het begin van de vergadering hun problemen en klachten te bespreken.

\* Dhr. A. Kocken/ Tom Derks van de Ven.

De heren Kocken en Derks-van de Ven wonen sinds een aantal jaren in de Nejhof met veel plezier.

Het parkeren is in dit deel van Boxmeer echter een groot probleem. Er is voor elke bewoner 1,75 parkeerplaats gereserveerd.

Allereerst hebben veel bewoners 2 auto's en hebben een aantal bewoners de parkeerplaats bij de tuin getrokken, en de auto elders geparkeerd. Deze zijn niet voor hen bedoeld.

Dhr. Kocken en Derks van de Ven hebben dit (namens meerdere bewoners) kenbaar gemaakt bij de Gemeente en gesproken met dhr. Joost van Diemen over dit probleem.

Tot op heden echter zonder resultaat. Dhr. J. van Diemen is inmiddels niet meer werkzaam bij de Gemeente

De communicatie hierover verloopt slecht. De bewoners hebben er nu genoeg van en komen daarom hun verhaal bij ons neerleggen, om te proberen via de wijkraad het probleem op te lossen.

Men dacht aan blauwe zone of een parkeerterrein te maken aan de overkant van de Julie Postelsingel op een terrein, waar al jaren gebouwd zou worden, maar nog steeds niet gebeurd is.

- Dhr. Piet Taks:

Dhr. Piet Taks is voorzitter van VVE appartementencomplex De Slenk gelegen aan de Carmelietenstraat- Oost te Boxmeer

Hij heeft enkele opmerkingen:

- De klok die bij Ben Spronk aan de gevel hangt loopt niet op tijd. De winkel is weliswaar al lang gesloten, maar zo'n klok met foute tijd ontsiert de omgeving. Het is onmogelijk om contact met dhr. Spronk te krijgen.
- De bewoners van het appartementencomplex maken zich grote zorgen over de gevaarlijke verkeerssituatie op de hoek Steenstraat/ Van Sasse v. Ysselstraat/ Carmelietenstraat-Oost. De kruising is onveilig, de bochten worden te kort genomen,

waardoor men af en toe rakelings langs elkaar rijdt. Een druppelvorming op dat punt zou een oplossing kunnen zijn.

- Er wordt veel te hard gereden in de Steenstraat. 30 km zou de voorkeur hebben.
- Er wordt drugs gedeald bij de Pomp (hoek Van Sasse van Ysselstraat- Steenstraat)
- Er rijden veel brommers door de Steenstraat die veel lawaai maken.
- Zowel de Carmelietenstraat – Oost als de Steenstraat is een eenrichtingsweg. Maar er wordt regelmatig door bewoners in twee richtingen gereden, hetgeen natuurlijk gevaarlijke verkeerssituaties met zich meebrengt.
- Dhr. M. Limpens.
- Dhr. Limpens woont in het appartementencomplex in de Van Sasse van Ysselstraat. Dit is eigen terrein en daarom zijn er parkeerplaatsen gerealiseerd voor de bewoners. In de directe omgeving is een ernstig tekort aan parkeerplaatsen doordat er, naast bewoners, ook bedrijven (Chinees, Fysiotherapie, rijwielzaak en het Parochiehuis gevestigd is. Hierbij is geen rekening gehouden met extra parkeerplaatsen.
- De straat is te smal (moeilijk passeren) en trottoirs zijn op sommige plaatsen erg smal.
- Er wordt te hard gereden.
- Al met al is het ook hier een onveilige situatie.

De problemen van alle 4 de bewoners overlappen elkaar.

We gaan deze opmerkingen meenemen in een gesprek met de gebiedsmakelaar, gebiedswethouder en contactfunctionaris.

In een later stadium, wanneer we wat meer weten, stellen we de bewoners natuurlijk op de hoogte.

### 3. Ingekomen stukken (bijlage I)

Een groot deel van de ingekomen stukken is bedoeld ter info.

→5-7-2024:

Er is een bijeenkomst geweest over het evenementenbeleid op 18 juni. Geen van onze bestuursleden kon deze bijeenkomst bijwonen, vanwege andere verplichtingen.

De avond was bedoeld om de aanvraag van de vergunningen voor evenementen te vereenvoudigen.

Er is in een eerder stadium een intentieverklaring getekend over de handhaving van het geluid. Op een of andere manier wordt hierin niet meer gehandhaafd, en decibellen niet gemeten.

Tijdens de wielerronde werd er veel geklaagd over te hard geluid. (De Generaal)

Op meerdere plaatsen in het centrum hebben bewoners last van te harde muziek.

We gaan dit bespreken met de Gemeente. De afspraken moeten nagekomen worden.

→ 8-7-2024:

Mevr. Parijs heeft via contactformulier hulp gevraagd voor het probleem dat zij heeft.

Harry gaat afspraak maken.

→15-7-2024:

Stakeholderssessie b.v. uitvoeringsplan mobiliteit van de Gemeente Land van Cuijk.

Het mobiliteitsplan is aangenomen en zal in fases uitgevoerd gaan worden.

Korte termijn, middellange termijn en lange termijn,

Hiervoor volgt nog een thema-avond.

→17-7-2024: Evaluatie subsidiebeleid.

De toegekende subsidie per 2024:

→ elke wijk- of dorpsraad ontvangt jaarlijks € 3000,00 bedoeld voor de kernactiviteiten van de wijk.

→ voor het faciliteren en ondersteuning van de kerndemocratie wordt een bedrag van € 2500,00 beschikbaar gesteld.

→ daarnaast kunnen inwoners een initiatief indienen dat bijdraagt aan het verbeteren van de leefbaarheid in de eigen wijk, buurt.

Hiervoor is maximaal € 7500,00 beschikbaar per wijk.

4. Concept verslag vergadering 14 mei 2024.  
Dit verslag wordt vastgesteld en kan, samen met het verslag van de bewonersbijeenkomst op de website geplaatst worden.
5. Evaluatie bewonersvergadering 26 juni 2024.  
De bewonersvergadering is goed bezocht en er werden veel opmerkingen en aandachtspunten gemeld.  
Deze zijn allen genoteerd en worden doorgegeven aan dhr. W. Engbers, contactfunctionaris van de Gemeente Land van Cuijk.  
Wij vragen hem de aandachtspunten door te geven aan de betreffende afdeling.  
- Het verslag van de bewonersvergadering wordt vastgesteld en wordt op de website geplaatst.
6. Plan van aanpak geveltuinjes  
Nadat we in het voorjaar, in overleg met de Gemeente, een aantal plekken hebben uitgekozen waar geveltuinjes gerealiseerd zouden kunnen worden, hebben we bewoners een brief geschreven en daarna persoonlijk contact met hen opgenomen. De bewoners moeten akkoord gaan, alvorens met de aanleg wordt begonnen.  
Een aantal bewoners zijn akkoord gegaan, wel met de voorwaarde dat de geveltuinjes niet direct tegen de muur gesitueerd zullen worden, vanwege vochtproblemen die dan kunnen ontstaan.  
De adressen van de bewoners die akkoord zijn gegaan, zijn doorgegeven aan de Gemeente, en zij gaan hiermee aan de slag.  
We hebben gevraagd of de geveltuinjes in het najaar aangelegd kunnen worden.  
We wachten de reactie van de Gemeente af en zullen nog een bijeenkomst organiseren om alles goed door te spreken.
7. Voortgang redactiegroep gezamenlijke wijkraden.  
Harry en Koen hebben zitting in de redactie namens onze wijk. Harry is moderator en zit daarmee de vergaderingen voor.  
Het is erg fijn om te vernemen dat Wijk Oost ook meedoet. Daarmee zetten we heel Boxmeer op de kaart.  
De redactie is inmiddels een paar keer bij elkaar geweest, er is een gesprek met Cybox geweest en er zijn voorstellen gedaan.  
Zodra dat akkoord is, wordt er aan de inhoud gewerkt.
8. Themabijeenkomst mobiliteit d.d. 16 oktober 2024.  
  
Een belangrijke bijeenkomst waarbij we, als het enigszins mogelijk is allemaal aanwezig moeten zijn.  
We agenderen deze avond.
9. Wat verder ter tafel komt/ rondvraag  
Harry:  
→ Harry is even lid geweest van de adviesraad Sociaal Domein. Omdat bepaalde onderwerpen van wijkraad/ Sociaal Domein elkaar overlappen is hij hiermee gestopt.  
→ De avond over evenementenbeleid van 18 juni hebben wij niet bij kunnen wonen omdat wij elders verplichtingen hadden. Harry vraagt zich af of we alsnog onze aandachtspunten kunnen aanleveren?  
Met name de geluidsoverlast is een aandachtspunt.  
Dit gaan we zeker bespreken met contactfunctionaris gebiedsmakelaar en gebiedswethouder.

→ Er is ons in het verleden door de Gemeente gevraagd om mee te denken over nieuwe straatnamen. Er zijn al diverse nieuwe straten in Boxmeer bijgekomen, maar wij zijn niet geraadpleegd.

Heel jammer.

Koen:

→ wil graag de ontmoetingsdag organiseren.

We stellen datum vast: zondag 3 november.

Marijke en Nelly helpen graag mee met het organiseren. Koen maakt groepsapp aan.

→ Koen had de wijkagent uitgenodigd voor de bewonersvergadering. Deze is niet komen opdagen omdat hij dienst had en niet weg kon.

We vinden dit heel vervelend voor de bewoners. Zo was het niet afgesproken.

We nodigen hem uit voor de volgende bestuursvergadering om dit met hem te bespreken.

→ De Gemeente app is duidelijk op één onderdeel na. ..milieu.

De containers achter van Neerven verspreiden een vervelend luchtje. En de omwonenden zouden graag zien dat er een kap omheen gebouwd wordt, zodat dit veel minder is.

Nelly:

→ Stelt voor dat we de bewonersvergadering 2x per jaar organiseren. 1x voorjaar/ 1x najaar.

Eric:

→ Er is een informatieavond geweest over de inrichting van het parkje achter Manebiest. Er lagen een aantal voorstellen waarop gereageerd kon worden door de omwonenden

→ Mevr. Jean van Vught (Stichting Welzijn Ouderen) heeft de wijkraad uitgenodigd voor een vergadering begin november. Eric zal hun vergadering van 4-5-6 november bijwonen.

10. Sluiting en vaststellen volgende vergadering.

Maandag 23 september 19.30 uur Parochiehuis

Koen nodigt wijkagent uit.

Eric nodigt Willem of Maarten uit.

Dorien regelt vergaderruimte.

Boxmeer 22 augustus 2024